
Protokoll fört vid styrelsemöte i Sänghs bys samfällighet 2017-12-14

Nåryarende:

Christer Andersson, ordförande (CA)

David Laurell, kassör (DL)

Annika Karlsson, sekreterare (AK)

Lars Göran Thelin, suppleant

Telia

Nytt avtalsförslag frän Telia har inkommit. Samfälligheten ska rösta om bandbredd med de 2 olika

alternativ som finns föreslagna. AK mailar info till medlemmarna med önskan om svar senast 14

ianuari.

Lampor i marken på torg 1

Anders Ahlberg kollar pris på uppdaterad version av lampkonstruktionen på torg 1. Vi behöver även

en prisuppgift gällande utbyte av befintliga lampor till LED (CA påminner Anders)

Årsståmma

Stämman hålls den 4 april 2018 kl 19 på Fågelbäcksskolan. AK skickar ut information med sista dag

för inkommande med motioner.

På stämman ska diskuteras bildande av arbetsgrupp för byte av gatlampor.

CA kontaktar valberedningen för att starta arbetet inför stämman.

Nästä möte - LI ftbruan
Nästa möte planeras till den3ljanrla*ilC 18.30 hos Lars-Göran. Kallelse med dagordning distribueras

till styrelsen senast 2 veckor före mötet (action CA).

Trelleborg 2017-12-19.
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